
  Hjoggböle Byaförening
Protokoll Styrelsemöte 2014-08-24

            Närvarande: Åke Stenlund, Torbjörn Häggmark, Annica Nyström och                
            Lisbeth Tjärnström

 Förra styrelsemötets protokoll gicks igenom

 Ekonomi: Det ser hyggligt ut, elkostnad hittills i år 19000:- behållning i kassa ca
50000:-

Vi har erhållit 13000:- i föreningsbidrag av kommunen

 Medlemsregistret: 112 bet medlemmar alltså ingen ökning av medlemsantalet. 
Kommer att komma en påminnelse om betalning av medlemsavgiften i Byaskvallret.

 Söka bidrag: Vi kommer att söka bidrag från kommunen för underhåll av Folkan, 
målning och reparation. 

 Hemsidan. Behöver förnyas och ordnas upp. Förslag från Björn Lindholm att vi ska 
försöka få någon ungdom som gör detta. Torbjörn Häggmark har lagt ut behovet av detta på 
facebook, så får vi se om vi får några intresserade.

 Älvsbron i Falmarksheden: Vi har fått en förfrågan om sponsring till skötsel av denna. 
Styrelsen beslöt att ge 200:- till detta

 Pengar till grävning av nytt avlopp: Styrelsen diskuterade olika aktiviteter som vi kan 
göra för att få in pengar. Styrelsen beslöt att ha en våffelkväll 5 oktober, Cafékväll 7 november och 
julgröt mm 14 december.  Kommer mer om detta i byaskvallret, på hemsidan och på facebook.

 Värmepumparna: Levererades under sommaren och kommer att installeras innan 
oktober.

 Byggnation: Fönstret i förrådet behöver isoleras och täckas på insidan och en” skrubb” 
ska ordnas. Åke Stenlund håller i detta.

 Elinstallationer: Utebelysning, elementen mm ska monteras och ses över. Torbjörn 
Häggmark kollar om Erik Lundmark kan hjälpa oss med detta.

Första styrelsemöte i höst 28/9 18:00

           Vid pennan Lisbeth Tjärnström


